
Komisia pre cirkevné a spoločenské otázky 
 Zastupiteľstva Košického samosprávneho kraja 

 
 
 

Košice: 27.11.2012 
Číslo: 1425/2012-RU18/36924 
Vybavuje: Mgr. Ľubica Dojčárová 

e-mail: Lubica.Dojcarova@vucke.sk  
Telefón: 055/7268 272  
Fax: 055/7268 149 

 
 
 

ZÁPISNICA 
z 20. zasadnutia Komisie pre cirkevné a spoločenské otázky  Zastupiteľstva 

Košického samosprávneho kraja, konaného dňa 26. 11. 2012 
na Úrade Košického samosprávneho kraja, Námestie Maratónu mieru 1, v Košiciach 

 
 

PROGRAM ROKOVANIA 
 

1. Otvorenie 
2. Materiály do Zastupiteľstva 

a) Úprava rozpočtu Košického samosprávneho kraja v roku  2012 
b) Návrh rozpočtu Košického samosprávneho kraja na roky 2013 - 2015 
c) Informácia o poskytnutých dotáciách z vlastných príjmov KSK v zmysle VZN 
č.3/2006 o poskytovaní dotácií v znení neskorších zmien a doplnkov  

d) Návrh VZN KSK o poskytnutí dotácie na mzdy a prevádzku základným 
umeleckým školám, jazykovým školám a školským zariadeniam 

e) Zriadenie neziskovej organizácie PRO COMITATU 
f) Rámcová obsahová náplň zasadnutí Zastupiteľstva KSK na l. polrok 2013 
g) Plán úloh komisií Zastupiteľstva KSK na l. polrok 2013 
h) Informácia o realizácii projektu EHMK 

3. Informácie o projekte Spišský Jeruzalem 
4. Aktivity cirkví v sociálnej oblasti 
5. Doplňujúce materiály  
 
 
K bodu č. 1 
Vyjadrenie: 
Predseda komisie pán Horník privítal prítomných. Požiadal o prípadné doplnenie programu 
rokovania. Komisia bola uznášania schopná.  
Uznesenie č.: 33/2012 
Komisia schvaľuje program rokovania komisie bez pripomienok. 
Hlasovanie: 
Prítomní: 8 
Za: 8 



Proti: 0  
Zdržal sa: 0  
 
K bodu č. 2 Materiály do Zastupiteľstva KSK 
 

a) Úprava rozpočtu Košického samosprávneho kraja v roku  2012 
O materiáli informovala Ing. Karafová, vedúca odboru financií. Členovia komisie diskutovali 
k predloženému materiálu. Prijali uznesenie: 
Uznesenie č.: 34/2012 
Komisia odporúča zastupiteľstvu prerokovať a zobrať na vedomie Úpravu rozpočtu 
Košického samosprávneho kraja v roku 2012, podľa predloženého návrhu. 
Hlasovanie: 
Prítomní: 8 
Za: 8 
Proti: 0 
Zdržal sa: 0 

 
b) Návrh rozpočtu Košického samosprávneho kraja na roky 2013 - 2015 

Vyjadrenie: 
O materiáli informovala Ing. Karafová. Po krátkej diskusii prítomní prijali uznesenie:  
Uznesenie č.: 35/2012 
Komisia odporúča zastupiteľstvu prerokovať a schváliť Návrh rozpočtu Košického 
samosprávneho kraja na roky 2013 – 2015, podľa predloženého návrhu. 
Hlasovanie: 
Prítomní: 8 
Za: 8 
Proti: 0  
Zdržal sa: 0  
 

c) Informácia o poskytnutých dotáciách z vlastných príjmov KSK v zmysle VZN   
    č.3/2006 o poskytovaní dotácií v znení neskorších zmien a doplnkov  

Vyjadrenie: 
O materiáli informovala Ing. Karafová. Prítomní prijali uznesenie: 
Uznesenie č.: 36/2012  
Komisia odporúča zastupiteľstvu prerokovať a zobrať na vedomie Informáciu o poskytnutých 
dotáciách z vlastných príjmov KSK v zmysle VZN č.3/2006 o poskytovaní dotácií v znení 
neskorších zmien a doplnkov.  
Hlasovanie: 
Prítomní: 8  
Za: 8 
Proti: 0  
Zdržal sa: 0  
 

d) Návrh VZN KSK o poskytnutí dotácie na mzdy a prevádzku základným  
umeleckým školám, jazykovým školám a školským zariadeniam 

Vyjadrenie: 
O materiáli informovali zamestnanci odboru školstva Ú KSK Mgr. Jarušinská a Ing. Eperješi. 
Po krátkej diskusii prítomní prijali uznesenie:  
 
 



Uznesenie č.: 37/2012 
Komisia odporúča zastupiteľstvu prerokovať a schváliť VZN KSK o poskytnutí finančných 
prostriedkov na mzdy a prevádzku základným umeleckým školám, jazykovým školám 
a školským zariadeniam. 
Hlasovanie: 
Prítomní: 8 
Za: 8 
Proti: 0 
Zdržal sa: 0 
 

e) Zriadenie neziskovej organizácie PRO COMITATU 
Vyjadrenie: 
O materiáli informovala Mgr. Dojčárová. Ako hlavný dôvod zriadenia neziskovej organizácie 
uviedla vytvorenie inštitucionálneho zázemia na trvalú udržateľnosť projektu Spišský 
Jeruzalem. 
Uznesenie č.: 38/2012  
Komisia odporúča zastupiteľstvu prerokovať a schváliť Založenie neziskovej organizácie 
PRO COMITATU, n. o., podľa predloženej Zakladateľskej zmluvy a Štatútu.  
Hlasovanie: 
Prítomní: 8 
Za: 8 
Proti: 0 
Zdržal sa: 0 
 
Uznesenie č.: 39/2012  
Komisia odporúča zastupiteľstvu prerokovať a delegovať za člena dozornej rady neziskovej 
organizácie PRO COMITATU n. o. poslanca Zastupiteľstva KSK Karola Horníka, predsedu 
Komisie pre cirkevné a spoločenské otázky Z KSK. 
Hlasovanie: 
Prítomní: 8 
Za: 8 
Proti: 0 
Zdržal sa: 0 
 

f) Rámcová obsahová náplň zasadnutí Zastupiteľstva KSK na l. polrok 2013 
Vyjadrenie: 
Predseda komisie p. Horník informoval o materiáli. Prítomní prijali uznesenie: 
Uznesenie č.: 40/2012  
Komisia odporúča zastupiteľstvu prerokovať a schváliť Rámcovú obsahovú náplň zasadnutí 
Zastupiteľstva KSK na I. polrok 2013. 
Hlasovanie: 
Prítomní: 8 
Za: 8 
Proti: 0 
Zdržal sa: 0 
 

g) Plán úloh komisií Zastupiteľstva KSK na l. polrok 2013 
Vyjadrenie: 
Predseda komisie predložil návrh  Plánu úloh Komisie pre cirkevné a spoločenské otázky. 
Prítomní prijali uznesenie: 



Uznesenie č.: 41/2012  
Komisia schvaľuje Plán úloh Komisie pre cirkevné a spoločenské otázky na I. polrok 2013 
podľa predloženého návrhu a odporúča  zastupiteľstvu prerokovať a schváliť Plán úloh 
komisií Zastupiteľstva KSK na I. polrok 2013. 
Hlasovanie: 
Prítomní: 8 
Za: 8 
Proti: 0 
Zdržal sa: 0 
 

h) Informácia o realizácii projektu EHMK 
Vyjadrenie: 
O materiáli obšírne informovala PhDr. Kovácsová, vedúca odboru kultúry a cestovného 
ruchu. Po diskusii prítomní prijali uznesenie:  
Uznesenie č.: 42/2012  
Komisia odporúča zastupiteľstvu prerokovať a zobrať na vedomie Informáciu o realizácii 
projektu EHMK. 
Hlasovanie: 
Prítomní: 8  
Za: 8 
Proti: 0  
Zdržal sa: 0 
 
K bodu č. 3  Informácie o projekte Spišský Jeruzalem 
Vyjadrenie: 
O materiáli informovala Mgr. Dojčárová. Prítomní diskutovali k materiálu, vyjadrili svoje 
kladné stanovisko a odporúčali niektoré navigačné doplnenia do ďalších propagačných 
materiálov. 
 
K bodu č. 4 Aktivity cirkví v sociálnej oblasti 
Vyjadrenie: 
Prítomní diskutovali o návrhu JCDr. Jurčišina pozvať na rokovanie komisie  predstaviteľov 
zariadení poskytujúcich sociálnu starostlivosť. Prítomní sa dohodli, že na najbližšie rokovanie 
pozvú riaditeľa ADCH, ktorý by mohol byť pozvaný aj na rokovanie sociálnej komisie. 
Pán JCDr. Jurčišin navrhol zaoberať sa otázkou zriadenia Domu rodiny. K tejto téme už 
komisia  rokovala v predchádzajúcich rokoch. Komisia očakáva projekt. 
 
K bodu č. 4   Doplňujúce materiály 
Vyjadrenie: 
Po vyčerpaní programu rokovania predseda komisie pán Horník poďakoval prítomným za 
účasť, poprial prijemné vianočné sviatky, odovzdal prítomným darček a  ukončil rokovanie 
komisie. 
 
 
 
 
 

...................................................... 
Mgr. Ľubica Dojčárová 

tajomník komisie 

...................................................... 
Karol Horník 

predseda komisie 
 


